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Maciej Kupaj
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Szanowny Pan
Tadeusz Krzakowski 
Prezydent Miasta Legnicy 

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

od grudnia 2021 roku na ulicy Jaworzyńskiej nie działa kilkanaście latarni. O tej sprawie informowałem kilka
miesięcy  temu na komisjach i  mimo zapewnień do dzisiaj  nic  się  w sprawie  nie  zmieniło.  Wykonawca
zobowiązany by do ich naprawy w ramach gwarancji czego nie uczynił. Proszę przymuszenie gwaranta do
ww. naprawy oraz zapłacenia należnych kar. Zachowanie miasta i gwaranta w tej sprawie delikatnie rzecz
ujmując pozostawia wiele do życzenia ponieważ stawką jest zdrowie i bezpieczeństwo mieszkańców.  

Proszę także o informacje:

- dlaczego cześć lamp została wymieniona z barwy ciepłej na zimną,
- kto odpowiada za wprowadzenie takie chaosu w oświetleniu, 
- na temat wysokości naliczonych kar za brak lamp. 

Z poważaniem,

Maciej Kupaj


